

**Notice of Motion
Tracey Ramsey, MP
Thursday, July 20, 2017**

That the Committee, in light of the comments he made on Wednesday, July 19, 2017, stating directly, "we are more than happy to sit down with opposition parties and discuss the approach we're going to take on negotiating, renegotiating the North American Free Trade Agreement (NAFTA) in the best interests of all Canadians," invite the Rt. Honourable Justin Trudeau, Prime Minister of Canada, the Ministers of International Trade, Foreign Affairs and Finance and Canada's Chief Negotiator for NAFTA to appear before the committee no later than Tuesday, August 15, 2017, and provide a detailed summary of Canada's negotiating objectives and expected outcomes in the upcoming NAFTA renegotiations with the United States and Mexico.

**Avis de motion
Tracey Ramsey, députée
Le jeudi, 20 juillet 2017**

Que le Comité, à la lumière des observations qu'il a formulées le mercredi 19 juillet 2017 et de la déclaration suivante « nous sommes très heureux de discuter avec les partis de l'opposition de l'approche que nous allons adopter pour négocier, renégocier l'Accord de libre-échange nord-américain (ALENA) dans l'intérêt supérieur de tous les Canadiens », invite le très honorable Justin Trudeau, premier ministre du Canada, les ministres du Commerce international, des Affaires étrangères et des Finances, ainsi que le négociateur en chef du Canada pour l'ALENA à comparaître au plus tard le mardi 15 août 2017 et qu'il fournisse un résumé détaillé des objectifs de négociation et des résultats attendus du Canada dans le cadre de la renégociation à venir de l'ALENA avec les États-Unis et le Mexique.